
Vi�as: ÒHem establer t les bases del futur de SaltÓ

Qualif ica de prioritari el desenvolupament industrial del sector sud, on

tamb� sÕaposta per crear un cl�ster sociosanitari

Es planeja una xarxa de carrils bici

ÒTinc la for�a, la ilálusi� i la determinaci� per continuar avan�ant el que vam engegar ara fa quatre anys.Ó S�n

paraules de lÕalcalde de Salt, Jordi Vi�as, que tornar� a liderar la llista dÕERC per a les eleccions municipals del

maig. La Coma Cros va ser el marc ahir de la seva presentaci� com a candidat a lÕalcaldia. En el discurs, Vi�as va

recordar que el 2015 va encap�alar per primer cop un projecte per a la vila, Òenvoltat dÕun equip hum� fant�stic,

de gent treballadora, humil, dialogant, que sÕestima el poble i que seÕl creuÓ. Considera que aquest mandat Òho

han donat totÓ, han Òapor tat calma pol�tica i socialÓ a Salt, i va convidar els ve�ns i ve�nes a sumar-se a aquest

Òprojecte colálectiu, que nom�s t� sentit si es fa de forma compar tidaÓ.

Per explicar cap a on va el projecte, Vi�as va indicar que Òprimer cal saber dÕon venimÓ. Va especif icar que el

2015 el deute municipal estava al 106% i que es van trobar Òun Ajuntament intervingut f inancerament i sota

lÕespasa de D�mocles dÕun pla de sanejamentÓ. ÒDe 24,5 milions dÕeuros, hem aconseguit baixar als 11,5. Aquesta

bona gesti� econ�mica ens ha perm�s inver tir 600.000 euros el 2018 i 1.100.000 aquest any. Tradu�t a la

pr�ctica, aix� vol dir millores als carrers Major, Pau Casals, Ëngel Guimer�, Doctor Ferran, la reforma de la pla�a

Lliber tat, lÕadquisici� dÕequipaments, etc.Ó

Aix� mateix, Vi�as va contraposar el fet que Òfa cinc anys no hi havia cap local de barriÓ: ÒActualment, nÕhi ha dos,

el Som Salt i el del sector centre; i disposem dÕun tercer espai, a la pla�a Gaud�, per decidir amb els ve�ns quin ha

de ser-ne lÕ�s.Ó Entre altres q�estions, tamb� va destacar que la taxa dÕatur a Salt era superior al 24% a f inals del

2014 i ara est� per sota del 15%; i que amb la l�nia 9 de bus, el temps per anar de Salt a la UdG ha disminu�t dels

50 minuts als 25.

Creu que en aquests quatre anys de govern han Òestabler t les bases del futurÓ dÕun Salt Òque va pel bon cam�Ó i

que Òvol i pot cr�ixerÓ. Va advocar pel desenvolupament econ�mic i industrial del sector sud, aix� com per la

creaci� dÕun cl�ster sociosanitari en aquesta zona: ÒHa de ser la nostra prioritat. I ho farem pensant amb una

visi� dÕ�rea metropolitana, perqu� el que �s bo per a Salt ho �s per al territori.Ó

Hi va afegir que, al terme, sÕha de continuar treballant per tal que les Deveses siguin Òun espai privilegiat, on

convisquin lÕactivitat agr�cola i la ramadera, la protecci� de la natura, lÕespor t i el lleureÓ. DÕaltra banda, a m�s del

desenvolupament del pla educatiu de Salt, va subratllar que la nova escola del Gegant del Rec i el nou Institut

Salvador Sunyer han de servir per dignif icar les aules i suprimir uns barracons que sÕhan cronif icat. I, f inalment,

va avan�ar que es def inir� una xarxa de carrils bici que afavoreixi una mobilitat sostenible a Salt i que, alhora,

faciliti lÕenlla� amb els municipis ve�ns.

En lÕacte, el president del Parlament, Roger Torrent, va lloar la tasca de Vi�as per sumar per la Rep�blica, Òque es

fa barri a barri, carrer a carrer, por ta a por taÒ. Just abans N�ria Ti� va llegir una car ta de Junqueras, que va dir

que Ò�s a ciutats com Salt on es forja la vict�ria, on hem dÕevidenciar la voluntat de fraternitat, de viure i de

conviureÓ.
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